
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 84
van MARTINE FOURNIER
datum: 10 februari 2022

aan BENJAMIN DALLE
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD EN MEDIA

Vlaamse administratie  -  Personeelsverloop

De ‘war on talent’ is momenteel overal in Vlaanderen actief bezig. Het is heel moeilijk om 
goed personeel te vinden en te houden. De overheid heeft aantrekkelijke voorwaarden, 
maar moet zich ook steeds meer van haar beste kant laten zien om voldoende personeel 
aan te trekken.

Ieder agentschap, departement en elke dienst heeft zijn eigenheid binnen het 
beleidsdomein en vergt ongetwijfeld een eigen aanpak.

1. Hoeveel medewerkers telden de verschillende agentschappen, departementen en 
diensten binnen het beleidsdomein/de beleidsdomeinen van de minister op 1 januari 
van de voorbije 5 jaar? Graag een overzicht per jaar.

2. Hoeveel medewerkers werden de voorbij jaren aangeworven per agentschap, 
departement en dienst binnen dat beleidsdomein/die beleidsdomeinen? Graag een 
overzicht per jaar van de laatste 3 jaar.

3. Hoeveel medewerkers verlieten het agentschap, departement en de diensten de 
voorbije jaren? Graag een overzicht per jaar van de laatste 3 jaar.

4. Zijn er bepaalde evoluties en trends te merken in het beleidsdomein/de 
beleidsdomeinen? Vinden de agentschappen, departementen en diensten voldoende 
personeel? Zijn er specifieke noden?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (201), Hilde Crevits (366), Bart 
Somers (191), Ben Weyts (336), Zuhal Demir (481), Wouter Beke (365), Matthias 
Diependaele (211), Lydia Peeters (851), Benjamin Dalle (84).



BENJAMIN DALLE 
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD EN MEDIA

ANTWOORD
op vraag nr. 84 van 10 februari 2022
van MARTINE FOURNIER

Een gecoördineerd antwoord zal gegeven worden door Bart Somers, Viceminister-president 
van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Binnenlands Bestuur, Bestuurszaken, 
Inburgering en Gelijke Kansen.


